
 

ZMČ14 – 16.6.2025 

Odpověď na dotaz v rámci interpelace občanů paní Soukupové: 

 

Milá paní Soukupová, 
 

navazuji tímto ještě na poslední zastupitelstvo. 
 

Jak jsem si ověřil s Dopravní komisí, v okamžiku, kdy jednalo zastupitelstvo 
probíhalo ze strany DK sledování situace na místě včetně dokumentování. Na 
základě sesbíraných údajů pak DK provede vyhodnocení. 
 

Viděl jsem, že jste byla pozvaná na DK, která se konala koncem června , na které 
jsem bohužel nemohl být, takže je možné, že jste se tam dozvěděla již novější 
informace. 
 

Pro případné dotazy jsem vám k dispozici 
 

S pozdravem 

Ing. Richard Koza 

místostarosta MČ Praha 21 


